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OBČINSKI SVET OBČINE BRDA    

 

 

ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 16. REDNE SEJE    

 
Damjan Birtič 
1. Glede na pred kratkim zaključeno investicijo v izgradnjo kanalizacijskega sistema v vasi 
Biljana sprašuje, kdaj se terminsko predvideva priključitev omenjenega sistema na čistilno 
napravo na Dobrovem, kot je bilo načrtovano.  
 

Vezano na  navedeno, se je dne 30. 8. 2016, organiziralo sestanek na občini s predstavniki 
Vodovodov in kanalizacije iz Nove Gorice in dogovorilo,  da se priključevanje uporabnikov na 
kanalizacijsko omrežje v naselju Biljana prične v mesecu oktobru 2016. Dopis v zvezi s tem se 
bo poslalo vsem uporabnikom. Rok za priključevanje traja 6 mesecev.  
 
2. S strani predstavnikov vaške skupnosti Biljana–Zali Breg, je bila pred kratkim 
predstavljena županu pobuda za ureditev prostorov za potrebe krajanov in Vaške 
skupnosti v vasi Biljana. S strani župana je bila izražena načelna podpora projektu, saj je 
VS Biljana-Zali Breg še edina VS v Brdih, ki nima lastnih prostorov. Zato naslavlja pobudo 
tako županu, kot predstavnikom občinske uprave, da se v čim krajšem času uredijo 
postopki in predvidi potrebna finančna sredstva za uresničitev omenjenega projekta. Tudi 
sami vaščani so ob tem izrazili veliko pripravljenost za pomoč in pri izvedbi potrebnih del, 
za ureditev prostorov. 
 
Vezano na predstavljeno pobudo se bo naročilo projektno in drugo dokumentacijo in na 
podlagi le-te predvidelo ustrezna sredstva v Proračunu za leto 2017. 
 
Domen Drufovka  
1. Pri domu upokojencev v Podsabotinu je večkrat zaznati, kako se ob glavni cesti 
sprehajajo varovanci doma z vozički in njihovi sorodniki. To je zelo nevarno in lahko pride 
tudi do kakšne nesreče. Potrebno bi bilo razmisliti in ukrepati.  
 
Navedeno je bolj izjema kot pravilo, bi pa morali svojci varovancev, ki jih na sprehodih 
spremljajo posvečati več pozornosti z varnostnega vidika in sprehajanje preusmeriti izven 
regionalne ceste. Idealna rešitev bi sicer bila izvedba pločnika vendar je ta poseg odvisen od 
prioritete predvidenih projektov in razpoložljivih sredstev. 
 
2. Potreben bi bil ogled pri avtobusni postaji v Podsabotinu, saj na tej lokaciji ob večjem 
deževju hudournik poplavlja cestišče. Obstaja možnost, da so se zamašile cevi. 
 
O tem smo obvestili vzdrževalca ceste, ki bo zadevo pregledal na terenu in podal predlog 
sanacije. 
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3. Pri trafo postaji v Podsabotinu, kjer na drugi strani cestišča teče potok »Pevmica«, se je 
že večkrat zgodilo, da je ob večjem deževju odneslo del njive. Že večkrat je bilo nasutega 
ogromno gramoza, vendar ga potok ob večjem deževju odnaša. Lastnik zemljišča, ki meji 
na potok je pripravljen sodelovati, da bi se uredilo strugo potoka in tako preprečilo 
odnašanje zemlje.    
 
Občina ni pristojna za reševanje vodotokov, za to so pristojni upravljalec in vzdrževalec 
vodotokov. Stranka bi se morala obrniti na njih.  
 

Edbin Erzetič 
Na več lokacijah je opazil vejevje, ki sega pod 4 metre nad cestiščem (npr. Vipolže, Petrnel, 
Kožbana – proti Krčniku, Podsabotin). Po večjem deževju se to še zniža. Potrebno je 
poskrbeti, da se to očisti.     
 
Vzdrževalcu cest smo naročili čiščenje in žaganje vej v prostem profilu ceste. Pred posegom 
bo preveril stanje na vseh navedenih lokacijah.    
 

Goran Simčič 
1. S strani staršev OŠ Dobrovo je bil opozorjen, da se na šoli pojavljajo mamila. Na območju 
občine Brda je zaznati štiri lokacije, kjer poteka preprodaja z mamili (območje mobilne 
antene na Dobrovem, čebelnjak pri OŠ Dobrovo, Kotline in mladinska soba v Kozani). 
Priporoča, da policija na teh lokacijah opravi oglede v nočnem času.  
 

Pristojni organ je bil obveščen in bo skladno z pooblastili ustrezno ukrepal. 
 

2. Društvo motokros Brda se je nanj obrnilo v zvezi z uporabo kros proge pod Dobrovim. 
Prosijo, da se jim omogoči vožnja s krosi, pripravljeni so se tudi prilagoditi določenemu 
urniku.   
 
Glede uporabe kros proge pod Dobrovem je potrebno povedati, da zadeva ni enostavna, in 
sicer je potrebno upoštevati veljavno zakonodajo in predpise. Kot prvo je potrebno povedati, 
da urejanje kros proge oziroma poligona za motorje na kmetijskih zemljiščih ni dopustno. 
Ustrezna namenska raba zemljišča bi morala biti ZS – površine za šport in rekreacijo na 
prostem. Glede na to, da vožnja s krosi povzroča prekomeren hrup, je potrebno upoštevati 
tudi okoljevarstveno zakonodajo, ki med drugim predpisuje tudi mejne vrednosti kazalcev 
hrupa za posamezna območja. 
Zainteresirani za ureditev poligona za motorje, bi si morali najprej zagotoviti zemljišče z 
ustrezno namensko rabo. Postopek je dolgotrajen in se prične z vlogo oziroma pobudo za 
spremembo namenske rabe prostora. Za obratovanje je potrebno upoštevati zahteve 
okoljevarstvene in druge zakonodaje.  
 

 

            Pripravila 
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                       Franc Mužič 


